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Ja tenen el pressupost per pujar a divi-
sió d’honor plata?
Ens falta un 30% i hem de seguir lluitant
per trobar més patrocinadors o col·labo-
radors. Que divendres passat ens dones-
sin el premi Girona és Esport al millor
club també hi ha ajudat. Dóna molta se-
guretat, les empreses veuen que no hi
hem anat a vendre fum. Que des de fora
et reconeguin dóna validesa al discurs.

Quin import és i d’on ve?
Entre 80 i 85.000 euros, que se’n van per
als viatges. Els de l’àrea econòmica no
han dit noms. Molts no volen sortir i al-
guns d’aquests són particulars que no te-
nen cap negoci. Hi ha gent que ha vingut
aquí a dir que col·laborava amb 500 eu-
ros. Buscàvem un patrocinador gran
que, per exemple, donés nom a l’equip.

Com ho han viscut?
S’ha complert un somni. Per nosaltres, el
lema la força d’un poble s’ha complert.
T’adones, des que vam assolir esportiva-
ment el repte, de les dimensions que ha
agafat aquest club. No ens ho podíem ni
imaginar i estem molt orgullosos de tota
la gent que ens està donant suport i espe-
rem aconseguir aquest 30% que encara
ens fa falta.

Hi havia alternativa?
Tots ho volíem provar, com a mínim no
ens volíem quedar amb el neguit de què
hauria passat si... És provar-ho i crec que
esportivament ens en podem sortir.

Tot un repte, no?
És un orgull que un poble tan petit de
1.700 habitants lluiti contra grans pres-
supostos, equips professionals i ciutats
de 50.000 habitants. És un luxe. ■

“S’ha
complert un
somni”

Esteve Moré
Directiu Handbol Bordils
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La Unió de Federacions Es-
portives de Catalunya
(UFEC) i les diferents federa-
cions esportives catalanes
han expressat la seva indig-
nació per l’afer de les inspec-
cions de la Seguretat Social
als clubs esportius catalans.
Consideren que l’esport de
base està en perill i per això
volen que es prenguin mesu-
res. Per dimecres que ve, dia
10 de juliol, ja s’ha concertat
una reunió de la UFEC amb
totes les federacions esporti-
ves catalanes, i es proposarà
fer un manifest conjunt per
reclamar una regulació del
voluntariat esportiu i que no
es vinculi amb l’esport profes-
sional.

A partir d’aquesta reunió i
aquest manifest la UFEC diu
que s’hauran de prendre “les
mesures necessàries per tal
de salvar l’esport de base
d’una situació esperpèntica
que el pot fer desaparèixer”.

La UFEC ja ha estat treba-
llant per donar suport als
clubs des del segon semestre
del 2012, en què va tenir les
primeres notícies que clubs
de natació i de futbol estaven
tenint inspeccions de la Segu-
retat Social que es tancaven
amb sancions econòmiques.
Ben aviat la UFEC es va ado-
nar que hi havia força casos i
que no es tractava d’inspecci-
ons puntuals, esporàdiques i
aleatòries, sinó que era un fet
generalitzat. Les inspeccions
no es feien només a clubs
d’envergadura, sinó que tam-
bé en tenien els clubs més mo-
destos i amb pressupostos
que amb prou feines arriben
als 100.000 euros.

Un grup de treball
La Unió de Federacions Es-
portives de Catalunya va cre-
ar a l’inici d’aquest any 2013
un grup de treball integrat
per alguns dels seus mem-
bres, representants de la Se-

cretaria General de l’Esport i
de les federacions de natació i
futbol. L’objectiu va ser ana-
litzar la situació i intentar mi-
nimitzar el seu impacte sobre
el món de l’esport.

Després de diverses reu-
nions, els representants
d’aquest grup de treball van
arribar a negociar amb la Di-
recció General d’Inspecció de
Treball i Seguretat Social un
seguit de punts. La UFEC
també es va reunir amb tots
els grups polítics amb repre-

sentació al Congrés dels Di-
putats de Madrid (CiU, ERC,
el PP, el PSC i ICV) per tal
d’exposar la situació i dema-
nar que tots plegats facin un
front comú per defensar l’es-
port català de base. La respos-
ta de tots els grups polítics va
ser bona i s’hi va voler donar
el màxim suport i tirar-ho en-
davant per tal d’aconseguir-
ho.

La UFEC va decidir fer di-
fusió d’aquests acords a les
diferents federacions i als

clubs per tal d’informar el
món de l’esport de la situació i
el que marca la inspecció. En
tot moment va mostrar la se-
va disconformitat en tot
aquest assumpte. En aquest
sentit va programar nou xer-
rades informatives per tot el
territori català, i va posar a
disposició de tots els clubs i de
totes les federacions esporti-
ves els serveis fiscals i labo-
rals de la UFEC per resoldre
sense cap cost els dubtes que
poguessin tenir. ■

La UFEC està molt indignada
amb la Seguretat Social
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Les negociacions de la Unió de
Federacions Esportives de Ca-
talunya i de la Secretaria Gene-
ral de l’Esport amb la inspecció
de Treball i Seguretat Social
només van aconseguir una mo-
ratòria perquè els afectats pos-
sessin en regla la seva situació
fins al 30 d’octubre. Durant
l’estiu no hi haurà més inspec-
cions, però les que ja estan en
marxa seguiran el seu curs. A
partir de l’1 d’octubre tot conti-

Una imatge d’una trobada d’escoles de base d’hoquei sobre patins ■ ALBERT CAMPS

nuarà. Els clubs inspeccionats
que tinguin treballadors en una
situació irregular poden haver
de pagar les quotes socials, i
les possibles sancions, dels úl-
tims cinc anys. Per tal d’inten-
tar que tot continuï més o
menys com fins ara, és el Parla-
ment de Catalunya el que ha
d’entrar en joc. Els polítics ca-
talans poden aprovar una mo-
ció per demanar un canvi legis-
latiu que reculli una figura jurí-

dica nova per englobar els col-
laboradors dels cubs esportius.
Aquesta moció, però, s’hauria
de votar durant aquest període
de sessions del Parlament,
abans de les vacances del mes
d’agost, i enviar-la al Congrés
dels Diputats de Madrid. L’es-
perança és que la cambra le-
gislativa espanyola sigui sensi-
ble en aquest tema de l’esport
català, una cosa que no ha es-
tat la Seguretat Social.
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